



12



17



47



61

## Главная тема номера:

### «К 20-летию Федерального закона № 35-ФЗ «Об электроэнергетике»

- 2** Варламова А.Н. Закону об электроэнергетике 20 лет: итоги и новые задачи
- 12** Васильев Д.А. Система государственного антимонопольного контроля в сфере электроэнергетики: 20 лет Закону об электроэнергетике, итоги
- 17** Рощенко Н.П., Мякинин В.В. Развитие оптового рынка электрической энергии и мощности в контексте Федерального закона «Об электроэнергетике»
- 24** Синицын С.А., Дьяконова М.О., Кабытов П.П. Соглашение об условиях осуществления регулируемой деятельности по оказанию услуг по передаче электрической энергии: особенности заключения

## Публично-правовые

### (государственно-правовые) науки

- 29** Аристов В.В., Медведева Т.М. Обязательное предложение о приобретении акций общества как институт публичного права

## The main subject of the issue: On the 20th Anniversary of Federal Law No. 35-FZ On the Electric Power Industry

- 2** A.N. Varlamova. The 20th Anniversary of the Law on the Electric Power Industry: Results and New Tasks
- 12** D.A. Vasilyev. The System of State Antimonopoly Control in the Electric Power Industry Sphere: The 20th Anniversary of the Law on the Electric Power Industry, Results
- 17** N.P. Roschenko, V.V. Myakinin. Development of the Wholesale Electric Power and Capacity Market within the Framework of Federal Law No. 35-FZ On the Electric Power Industry
- 24** S.A. Sinitsyn, M.O. Dyakonova, P.P. Kabytov. An Agreement on the Terms and Conditions of Performance of Regulated Electric Power Transmission Activities: Conclusion Features

## Public Law (State Law) Sciences

- 29** V.V. Aristov, T.V. Medvedeva. The Mandatory Offer to Acquire Company Shares as a Public Law Institution

- 37** Лукьянов К.Ю. Налог на профессиональный доход в России и за рубежом: особенности правового регулирования

- 42** Саттарова Н.А., Бойко Н.Н. Защита и обеспечение устойчивости рубля: отдельные вопросы правового регулирования

## Частно-правовые (цивилистические) науки

- 47** Барциц В.И. «Фактор доверия» как основное препятствие признания и исполнения иностранных судебных решений

## Зарубежный опыт

- 54** Онуфриенко К.В. Правовые инновации в современном энергетическом законодательстве

## Актуальное мнение

- 61** Домшенко (Червец) Е.И. Личный фонд — terra incognita российского законодательства о юридических лицах?

- 37** K.Yu. Lukyanov. Professional Income Tax in Russia and Abroad: Legal Regulation Features

- 42** N.A. Sattarova, N.N. Boyko. Protection and Ensuring Stability of the Ruble: Separate Legal Regulation Issues

## Private Law (Civil) Sciences

- 47** V.I. Bartsits. The Trust Factor as the Main Obstacle to Recognition and Execution of Foreign Court Judgments

## Foreign Experience

- 54** K.V. Onufrienko. Legal Innovations in Modern Energy Laws

## Relevant Opinion

- 61** E.I. Domshenko (Chervets). Personal Fund: Terra Incognita of the Russian Laws on Legal Entities?